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Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
mandag den 12.5 2025 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder Beslutning. Hvem 

skal være dagens 

mødeleder? 

Karsten Høy valgt som mødeleder 

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

Orientering. Hvem er 

tilstede, Afbud? 

Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Thomas 

Okdahl, May-Britt A Andersen, André 

Rosendahl, Jakob Nielsen, Berit 

Rogarth Lassen, Janne Puggaard, 

Gitte Quitzau 

 

Afbud: Thomas Okdahl.  

Janne 

Puggaard 

3. Præsentationsrunde Drøftelse. At lave kort 

præsentationsrunde 

grundet nyt 

medlemmer i 

bestyrelsen 

Forberedelse. Alle forbereder egen 

præsentation. Gerne indeholdende en 

ting, som resten af bestyrelsen ikke 

viste om en. 

 

Præsentationsrunde af bestyrelsen 

 

Alle 

4. Godkendelse af 

referat 

Beslutning. 

Godkendt/ikke 

godkendt? evt. 

tilføjelser. 

 

Bestyrelsesmedlemmer 

der har været tilstede 

under mødet godkender 

og skriver under 

Det seneste referat godkendes og 

underskrives (april)  

 

Referatet godkendt 

Karsten Høy 

5. Bestyrelsen 

konstituerer sig. 

Fastsættelse af 

mødedatoer 

Beslutning. 

Konstituering af 

bestyrelsen. 

Beslutning på bestyrelsesmøde i 

forhold til officiel vedtagelse af 

formand og næstformand. Følgende 

stiller op som formand. Karsen Høy  

Som næstformand André Rosendahl. 

Fastsættelse af mødedatoer; oplæg fra 

ledelsen tilsendt i mail med 

dagsordenen. 

 

Bestyrelsen beslutter, at Karsten Høy 

er formand, og André Rosendahl er 

næstformand. 

 

Ny mødetid for bestyrelsesmøder 

fremadrettet kl 17 - 19 

 

Følgende møder aftalt: 

• Onsdag 25/6 

• Mandag 18/8 

• Onsdag d. 24/9 

• Tirsdag d. 21/10 

• Torsdag d. 27/11 

Karsten Høy 
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• Onsdag d. 7/1 2026 

• Tirsdag d. 3/2 2026 

• Torsdag d. 5/3 2026 

• Tirsdag d. 7/4 2026 

  

Forældrekredsmøde tirsdag d. 21.april 

  

Ny bestyrelse: 

Torsdag d. 7. maj 2026 

Onsdag d. 10. juni 2026 

 

6. Gennemgang af 

vedtægter, 

forretningsorden. 

Beslutning. Evt. 

ændring af vedtægter 

og nye udvalg. 

At sikre kendskab til 

skolens vedtægter og 

forretningsorden. 

Beslutning om evt. 

udvalg og ændringer af 

forretningsorden og 

vedtægter 

Forberedelse. Læse nuværende 

vedtægter samt forretningsorden. 

Beslutning om der skal foretages 

ændringer og rettelser og evt. 

nedsættes udvalg. 

 

Et udpluk af forretningsordenen 

gennemgået. Til følgende udvalg er 

valgt: 

- Økonomi- og byggeudvalg: Malene 

Vestermark, Jannie Frandsen, André 

Rosendahl, Karsten Høy 

- Støtteforening: Jannie Frandsen 

Karsten Høy 

7. Arbejdsopgaver for 

bestyrelsen. 

Orientering. 

At skabe klarhed om 

rammerne for 

bestyrelsens arbejde på 

Riberhus Privatskole. 

Forberedelse. Læse folderen 

”Bestyrelse ved den private skole”  

om bestyrelsens opgaver og ansvar. 

Med udgangspunkt i denne 

gennemgås rammer, opgaver og 

ansvar for bestyrelsesarbejdet. Der er 

et link til folderen i den tilsendte 

”mappe”. 

Beslutning om besøg fra DP til oplæg 

om bestyrelsesarbejde på en 

privatskole. 

 

Bestyrelsen beslutter at få besøg af DP 

til at holde et oplæg om bestyrelsens 

opgaver og ansvar. Karsten Høy 

kontakter DP. 

Karsten 

Høy/Gitte 

Quitzau 

8. Nyt fra 

skoleledelsen 

Orientering. 

At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal: 331 

• SFO: 136 

 

• Vi har elever på besøg i 2.kl, 6.kl 

og 8.kl nu og kommende uger 

• De skriftlige prøver vel overstået 

– der var lidt tekniske problemer 

fra ministeriets side. Igen erfarer 

vi, at det er godt at lave årsprøver. 

Eleverne erfarer mange 

forskellige ting i løbet af sådan en 

uge. 

• Afgangsklasserne har sidste 

skoledag på fredag. Så starter 

mundtlig prøveperiode. 

• Hjemmesiden. Der har været 

justeringer løbende. 

Gitte Quitzau 

Janne 

Puggaard 

Berit Rogarth 

Lassen 
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• Nyt format på nyhedsbrevet – kun 

en udgave lavet, så den vil nok 

også blive justeret lidt hen ad 

vejen. 

• Karsten Høy og Gitte Quitzau 

deltog i sponsormiddag ved RF. 

• Gitte Quitzau har lavet ny 

sponsoraftale med RF. Nyt skilt 

på vej til padelbanerne. 

• Gitte Quitzau tager med 7.kl til 

Kbh næste uge tirsdag – fredag. 

• Det grønne areal ved Sorsigvej 

taget i brug efter påskeferien 

• Skolens fødselsdag er ved at tage 

form. 

• Vi er i fuld gang med at 

planlægge næste skoleår. 

• Der har været en fejl i nogle af 

pædagogernes løn grundet en 

todelt kontrakt.  

• SFO´en har afholdt 

bedsteforældredag. Stor 

opbakning - over 150 deltog 

9. Nyt fra formanden Orientering. 

At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

 

• Skødet på grunden på Sportsvej er 

sendt til digital underskrift til 

bestyrelsen.  

• Udlejning af vores hal skal drøftes 

som et punkt til et 

bestyrelsesmøde 

• Der er indhentet tilbud på et 

alarmsystem på Sorsigvej. Der 

tages en beslutning om en 

eventuel anskaffelse næste møde  

Karsten Høy 

10. Nyt fra ansatte Orientering. 

At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

 

• Det går generelt godt 

• Tiden flyver afsted 

• Lærerne i overbygningen har 

travlt med prøverne 

• Førskolen er ved at være faldet 

godt til 

• Der har været afholdt en temadag 

for indskolingen. Det var en rigtig 

god dag for børnene, og 

samarbejdet mellem pædagoger 

og lærere var meget givende. 

• Vi er så småt begyndt at 

planlægge høstmarked i SFO´en 

• Bogholderen er sygemeldt 

• Gitte Quitzau skal i den 

kommende tid have kigget på, 

hvordan rengøringsopgaverne skal 

fordeles efter sommerferien 

Jakob Nielsen 

Berit Rogarth 

Lassen 

Gitte Quitzau 

11. Skolens økonomi Orientering. 

At videregive vigtig 

information 

Grundet sygemelding på kontoret er 1. 

kvartals regnskab ikke klar. 

Bestyrelsen vedtager at få et lavet et 

halvårsregnskab i stedet 

Karsten 

Høy/Janne 

Puggaard 
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14. Nyt fra 

Støtteforeningen 

Orientering. Intet nyt Jannie 

Frandsen 

15. Evt. 

 

Orientering/Drøftelse. Royal Run: Der er bestilt t-shirts med 

RP-logo på til 0. klasse og 1b, som 

skal deltage i løbet. samt til tre 

forældre og to fra personalet, der er 

blevet bedt deltage af Royal Run 

udvalget.  

 

Der spørges ind til samarbejdet med 

PPR, og skolens ledelse orienterer om, 

at der er et rigtig godt og 

velfungerende samarbejde med PPR. 

 

136 tilmeldte til Tulipanløbet  

 

Punkter til kommende møde: 

• Haludlejning 

• Alarm på Sorsigvej 

• Vedtægter og 

forretningsorden. 

Alle 

16. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde       

 


